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PROTOKÓŁ NR VII/2007 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 30 marca 2007 roku 
 
 
 
 
VII sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 30 marca 2007 roku  
o godzinie 1800, w sali Klubu Seniora w Kobylinie.   
W sesji uczestniczyło 12 radnych, zaproszeni goście (listy obecności stanowią załącznik nr 1  
do niniejszego protokółu) oraz Burmistrz Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – 
Mirosław Sikora i Skarbnik Gminy – Jolanta Nowak. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
 
Ad. 1.  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, który 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Zaproponował przyjęcie porządku obrad 
przesłanego radnym wraz z zaproszeniem. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła porządek obrad – 11 za. 
 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
5. Informacja o gospodarowaniu mieniem gminnym za 2006 rok oraz plany w tym zakresie  

na rok 2007. 
6. Informacja dotycząca stosowania zamówień publicznych w 2006 roku. 
7. Stan bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie w 2006 roku. 
8. Stan bezpieczeństwa pożarowego na terenie gminy w 2006 roku. 
9. Informacja o działalności związków, stowarzyszeń i organizacji międzygminnych, których 

członkiem jest Gmina Kobylin. 
10. Sprawozdanie z realizacji planu gospodarki odpadami w mieście i gminie Kobylin. 
11. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie: stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego, 
b) o przystąpieniu do sporządzenia zmiany do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego przy ulicy Kolejowej w Kobylinie uchwalonego 
Uchwałą Nr XXVIII/209/2005 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia  
29 sierpnia 2005 roku, 

c) w sprawie: przystąpienia do Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych   
Sp. z o.o. w Gostyniu. 

d) w sprawie: zmiany Uchwały Nr IV/25/06 Rady Miejskiej w Kobylinie  
z dnia 28 grudnia 2006 roku, 

e) w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2007. 
12. Wolne głosy i wnioski. 
13. Zakończenie. 
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Ad. 2. 
P. CHLEBOWSKI poinformował zebranych, że protokół z poprzedniej sesji nie jest jeszcze 
napisany i jego przyjęcie nastąpi na następnej sesji. 

W związku z tym, że na sesję zaproszono przedstawicieli poszczególnych Ludowych 
Zespołów Sportowych (LZS) z terenu gminy poprosił Burmistrza o wręczenie pucharów. 
BURMISTRZ podsumował sezon Ligi Gminnej LZS w tenisie stołowym w sezonie 2006/2007. 
Liga rozgrywała się w dwóch rundach: jesiennej i zimowej. W rozgrywkach uczestniczyło  
6 drużyn, a każda z nich rozegrała po 10 spotkań. Podziękował wszystkim drużynom  
za zorganizowanie rozgrywek oraz działaczom sportowym, którzy brali udział w obsłudze Ligi 
Gminnej, a zawodnikom pogratulował uzyskanych wyników.  
Klasyfikacja końcowa w sezonie 2006/2007 przedstawiała się następująco: 
1. LZS Zalesie Małe  -  20 punktów  
2. LZS Łagiewniki  -  14 punktów 
3. LZS Smolice  -  12 punktów 
4. LZS Kuklinów  -    9 punktów 
5. LZS Długołęka  -    3 punkty 
6. LZS Wyganów  -    2 punkty. 
Burmistrz poprosił o wystąpienie przedstawicieli poszczególnych Klubów i wręczył im pamiątkowe 
puchary. 
 
Ad. 3. 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę na kolejny punkt porządku obrad.  
Nie zgłoszono żadnych pytań, wniosków i interpelacji. 
 
Ad. 4. 
P. CHLEBOWSKI zapytał, czy radni mają jakieś pytania w związku z informacją Burmistrza  
o działalności międzysesyjnej, stanowiącą załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Pytań nie zadano. 
 
Ad. 5. 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że na posiedzeniach komisji stałych dokładnie została przedstawiona 
informacja o gospodarowaniu mieniem gminnym za 2006 rok oraz plany w tym zakresie  
na rok 2007, stanowiąca załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
Poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii poszczególnych komisji 
dotyczących omawianej informacji. 
 
Wszystkie komisje jednogłośnie przyjęły przedłożoną informację, głosując w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedłożoną informację – 11 za. 
 
Ad. 6. 
P. CHLEBOWSKI powiedział, że na posiedzeniach poszczególnych komisji omówiono informację 
dotyczącą stosowania zamówień publicznych w 2006 roku, stanowiącą załącznik nr 4  
do niniejszego protokołu. 
Poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii poszczególnych komisji 
dotyczących omawianej informacji. 
 
Wszystkie komisje jednogłośnie przyjęły przedłożoną informację, głosując w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
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Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedłożoną informację – 11 za. 
 
Ad. 7.  
P. CHLEBOWSKI zapytał radnych, czy mają pytania dotyczące informacji o stanie bezpieczeństwa 
i porządku publicznego w gminie w 2006 roku, stanowiącej załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu.   
Pytań nie zadano, w związku z czym poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie 
opinii poszczególnych komisji dotyczących omawianej informacji. 
 
Wszystkie komisje jednogłośnie przyjęły przedłożoną informację, głosując w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedłożoną informację – 11 za. 
 
Ad. 8.  
P. CHLEBOWSKI powiedział, że kolejnym punktem porządku obrad jest informacja o stanie 
bezpieczeństwa pożarowego na terenie gminy w 2006 roku, stanowiąca załącznik nr 6  
do niniejszego protokołu. 
Poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii poszczególnych komisji 
dotyczących omawianej informacji. 
 
Wszystkie komisje jednogłośnie przyjęły przedłożoną informację, głosując w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedłożoną informację – 11 za. 
 
Ad. 9.  
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę na kolejny punkt porządku obrad – informację  
o działalności związków, stowarzyszeń i organizacji międzygminnych, których członkiem jest 
Gmina Kobylin, stanowiącą załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
Poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii poszczególnych komisji 
dotyczących omawianej informacji. 
 
Wszystkie komisje jednogłośnie przyjęły przedłożoną informację, głosując w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedłożoną informację – 11 za. 
 
Ad. 10. 
P. CHLEBOWSKI zapytał radnych, czy mają pytania odnośnie sprawozdania z realizacji planu 
gospodarki odpadami w mieście i gminie Kobylin, stanowiącego załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 
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Pytań nie zadano, w związku z czym poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie 
opinii poszczególnych komisji dotyczących omawianej informacji. 
 
Wszystkie komisje jednogłośnie przyjęły przedłożoną informację, głosując w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedłożone sprawozdanie – 11 za. 
 
Ad. 11. 
a) 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu Uchwały Rady Miejskiej w Kobylinie w sprawie: 
wygaśnięcia mandatu radnego, stanowiącego załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
A. JARUS powiedział, że niestety już po raz drugi w tej kadencji radni muszą podjąć decyzję  
w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. Z wiedzy, jaką posiada może stwierdzić, że nie było  
do tej pory zastrzeżeń, co do pracy radnego Pawlaka. Jego zdaniem przepis, z mocy którego mandat 
radnego Pawlaka wygasa jest dość kontrowersyjny. To wyborcy wybrali doktora Pawlaka do Rady 
Miejskiej i dlatego jako członek Rady nie czuje się kompetentny do odwołania radnego Andrzeja 
Pawlaka. Jego zdaniem decyzję tę należy zostawić Wojewodzie. Apelował do pozostałych radnych 
o odrzucenie tej uchwały. 
P. CHLEBOWSKI poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie 
wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwa ły. 
 
Komisja Rewizyjna: 1 za, 1 przeciw, 3 wstrzymujące, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 przeciw, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 1 za, 2 przeciw, 2 wstrzymujące. 
 
Za podjęciem uchwały głosował 1 radny, przeciw – 6 radnych, wstrzymało się 4.  
W związku z powyższym uchwała nie została podjęta. 
 
b) 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały o przystąpieniu do sporządzenia zmiany  
do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego przy ulicy Kolejowej 
w Kobylinie uchwalonego Uchwałą Nr XXVIII/209/2005 Rady Miejskiej w Kobylinie  
z dnia 29 sierpnia 2005 roku. 
Poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie wyników głosowania 
na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwały. 
 
Wszystkie komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując w następujący 
sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 

UCHWAŁA NR VII/39/07 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 marca 2007 roku 

o przystąpieniu do sporządzenia zmiany do miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego przy ulicy Kolejowej w Kobylinie uchwalonego Uchwałą 

Nr XXVIII/209/2005 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 29 sierpnia 2005 roku. 
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została podjęta jednogłośnie – 11 za i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
c) 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę na to, że w związku z omawianym projektem uchwały  
w sprawie: przystąpienia do Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o.  
w Gostyniu w posiedzeniach komisji stałych uczestniczyła pani prezes Funduszu – Aneta Karkosz. 
Omówiła ona istotę działania i funkcjonowania Funduszu, a także odpowiedziała na szereg pytań.  
Poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie wyników głosowania 
na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwały. 
Komisje zaopiniowały projekt uchwały, głosując w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 4 za, 1 wstrzymujący. 
 

UCHWAŁA NR VII/40/07 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 marca 2007 roku 

w sprawie: przystąpienia do Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych  
Sp. z o.o. w Gostyniu 

 
 
została podjęta jednogłośnie – 11 za i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
d) 
P. CHLEBOWSKI odczytał projekt uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr IV/25/06 Rady 
Miejskiej w Kobylinie z dnia 28 grudnia 2006 roku.  
Poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie wyników głosowania 
na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwały. 
 
Wszystkie komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując w następujący 
sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 

UCHWAŁA NR VII/41/07 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 marca 2007 roku 

w sprawie: zmiany Uchwały Nr IV/25/06 Rady Miejskiej w Kobylinie  
z dnia 28 grudnia 2006 roku 

 
 

została podjęta jednogłośnie – 11 za i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
e) 
SKARBNIK omówiła autopoprawki do budżetu gminy Kobylina na rok 2007, stanowiące załącznik 
nr 13 do niniejszego protokołu. 
R. CIESIÓŁKA zapytał o to, ile będzie kosztowała wycieczka pana Burmistrza za granicę. 
SKARBNIK powiedziała, że w paragrafie budżetu dotyczącym służbowych wyjazdów 
zagranicznych zaplanowana jest kwota 1.600 zł, proponuje się dołożenie 2.000 zł, ale kwota  
ta przeznaczona jest również na inne wyjazdy zagraniczne. 
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P. CHLEBOWSKI powiedział, że podróż służbowa Burmistrza, o której informował na wszystkich 
posiedzeniach komisji stałych kosztuje 1.789 zł. 
R. CIESIÓŁKA wyraził swój sprzeciw dotyczący wyjazdów za pieniądze podatników. 
A. PACHOLSKI zapytał o to, czy środki pieniężne, które przeznaczyliśmy na roboty publiczne 
będą Gminie zwrócone, a także o to, z czego wynika zmniejszanie środków na wypłatę dodatków 
mieszkaniowych. 
J. NOWAK odpowiedziała, że Gmina musi najpierw wypłacić ze swoich środków wynagrodzenia 
pracownikom, którzy są na robotach publicznych, ale co miesiąc Powiatowy Urząd Pracy (PUP) 
zwraca nam wydane pieniądze. W związku z tym PUP refunduje 930 zł, a Gmina pokrywa koszty 
składek na ubezpieczenia. 
 Z roku na rok obserwuje się spadek wypłat dodatków mieszkaniowych przez Gminę,  
wg wykonania za rok ubiegły mamy z tego tytułu 15.000 zł rezerwy. Zmniejszenie wypłat wynika 
m. in. z tego, że jeżeli najemca ma zaległości w płaceniu czynszu, to nie dostaje dodatku 
mieszkaniowego.  
J. PATRYAS poprosił o wyjaśnienia odnośnie zakupu bramek.  
M. NELLE powiedział, że w cenie zakupu bramek wliczona też jest siatka, a bramki spełniają 
wszelkie wymogi prawne. Będą służyć zarówno zawodnikom Klubu Sportowego Piast,  
jak i uczniom szkoły podstawowej. 
J. RATAJCZAK zapytał o to, czym spowodowana jest wymiana bramek. 
P. CHLEBOWSKI odpowiedział, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych wpłynął wniosek 
o zakup nowych bramek. Uzasadnieniem było to, że turnieje orlików będą mogły się odbywać  
na boisku KS Piast tylko wtedy, jeśli bramki będą miały homologację i wymiary 2 m na 5 m. Cena 
bramek jest taka wysoka, gdyż dużo kosztuje homologacja.   
 Zaproponował przegłosowanie poszczególnych działów wydatków. 
Radni głosowali w sposób następujący: 
dział 801 – 11 za, 
dział 750 – 11 za, 
dział 756 – 11 za, 
dział 851 – 11 za, 
dział 750 – 11 za,  
dział 926 – 10 za, 1 wstrzymujący, 
dział 801 – 11 za, 
dział 921 – 11 za, 
dział 750 – 9 za, 2 przeciw, 
dział 750 – 11 za. 
P. CHLEBOWSKI dodał, że jest zwiększenie środków o 2.000 zł na podróże służbowe zagraniczne 
i 1.600 zł, które jest zaplanowane w budżecie na ten cel, to środki przeznaczone na wyjazd studyjny 
do instytucji europejskich w Strasburgu, Luksemburgu i Brukseli oraz pozostałe wyjazdy 
zagraniczne. Zdaje sobie sprawę z tego, że są to pieniądze podatników, ale jego zdaniem jeśli będą 
dobrze wykorzystane, a z wyjazdu wynikną pozytywne aspekty dla gminy, to trzeba pozwolić  
na ten wyjazd. 
R. CIESIÓŁKA powiedział,  że nie ma nic przeciwko wyjazdom i szkoleniom, ale szkolić się 
należy za własne pieniądze. Jego zdaniem jest to nie tylko szkolenie, ale także wycieczka. Zdaje 
sobie sprawę z tego, że inni burmistrzowie też wyjeżdżają na takie wyjazdy za pieniądze 
podatników, ale on się z tym nie zgadza.  
 
Na sesję przyszedł W. Styburski. 
 
P. CHLEBOWSKI zapytał radnych, czy mają jeszcze jakieś pytania odnośnie zmian w budżecie. 
Pytań nie zadano, w związku z czym poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie 
opinii poszczególnych komisji dotyczących projektu uchwały. 
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Wszystkie komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując w następujący 
sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 

UCHWAŁA NR VII/42/07 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 marca 2007 roku 

w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2007 
 
 

została podjęta jednogłośnie – 12 za i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 12. 
E. JAŃCZAK powiedział, że połowa mieszkańców kupiła pojemniki na odpady i płaci za ich 
odbiór, a połowa nie i wyrzuca śmieci, gdzie tylko jest to możliwe. Trzeba uporządkować tę sprawę 
i wyegzekwować od pozostałych mieszkańców zakup pojemników. 
 Powiedział także, że koło jego domu stoją kontenery na odpady segregowane i ostatnio 
widział, jak ktoś przyjechał samochodem i wyrzucił 2 worki śmieci. 
L. TORCZYŃSKI zgłosił pilną potrzebę naprawy dróg. W Wyganowie na skrzyżowaniu drogi 
krajowej z powiatową jest zerwana nawierzchnia. Zapytał też w imieniu rolników o to, gdzie będzie 
się znajdowała teraz siedziba biura Ośrodka Doradztwa Rolniczego (ODR) w Kobylinie. 
A. PACHOLSKI zapytał, czy gmina poczyniła jakieś dalsze kroki co do pozyskania środków 
unijnych na odnowę wsi i czy w tym roku będzie jeszcze możliwe uzyskać jakieś środki na remont 
świetlicy w Wyganowie. 
M. PERNAK poprosił o zwiększenie częstotliwości kontroli radarowych w miejscowości Górka. 
A. JARUS poruszył sprawę nauki dwóch języków obcych w gimnazjum. Nasza młodzież często ma 
problemy po wyjściu z gimnazjum, ponieważ w większości szkół ponadgimnazjalnych wymagana 
jest podstawowa znajomość dwóch języków obcych. W kobylińskim gimnazjum wiodącym 
językiem jest język niemiecki, a jego zdaniem warto byłoby wprowadzić też naukę języka 
angielskiego. Zaproponował omówienie tego tematu na komisjach w celu znalezienia racjonalnego 
rozwiązania. Zapytał o to, kiedy będą montowane dodatkowe punkty świetlne na terenie gminy. 
J. POSPIECH zapytał kiedy zamiast drogi brukowej w Rzemiechowie będzie zrobiona 
nawierzchnia asfaltowa. 
BURMISTRZ odpowiedział na pytanie sołtysa Jańczaka. W najbliższym czasie postaramy się 
założyć ewidencję wszystkich zobowiązanych do odstawiania odpadów komunalnych. Będziemy 
mogli wtedy wyegzekwować zakup pojemników od pozostałych mieszkańców. Założenie takiej 
ewidencji jest czasochłonne i w związku z tym Burmistrz chce zatrudnić stażystkę przez Powiatowy 
Urząd Pracy. Ewidencję założymy na podstawie wykazu umów podpisanych  z firmami, które 
odbierają odpady z terenu gminy.  
R. CIESIÓŁKA zauważył, że zakup pojemników nie świadczy jeszcze o tym, że ludzie będą 
wyrzucać w nie wyprodukowane przez siebie odpady. 
BURMISTRZ powiedział, że co do dróg gminnych, to jesteśmy po przetargu i w najbliższym czasie 
firma, która wygrała rozpocznie prace remontowe nawierzchni dróg.  
 Zapewnił, że problem skrzyżowania w Wyganowie zostanie zgłoszony do Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych. 
 Oświadczył, że placówka ODR w Kobylinie nie zostanie zlikwidowana. Razem z panią 
Kaczmarek z Krotoszyna zastanawiają się nad tym, gdzie ją przenieść. Na czas remontu 
pomieszczeń ratusza pan Zuziak otrzymał propozycję przyjmowania interesantów w sali Klubu 
Seniora.  
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 W kwietniu pracownicy Urzędu postarają się przedłożyć propozycje realizacji 6 projektów  
z całej gminy. W Urzędzie Marszałkowskim przyjęto taką procedurę, że co roku w latach  
2007 - 2013 z każdej gminy będą przyjmować po 1 projekcie. Procedura składania wniosków 
rozpocznie się prawdopodobnie dopiero na przełomie trzeciego i czwartego kwartału, jednak Gmina 
musi przygotować propozycje projektów wcześniej. 

Wprowadzenie nauki dwóch języków obcych w gimnazjum wiąże się niestety  
z poniesieniem pewnych kosztów. W najbliższym czasie dyrektorzy szkół będą przygotowywać 
arkusze organizacyjne na następny rok szkolny i mogą wprowadzić nauczanie drugiego języka  
w formie dodatkowych godzin w kołach zainteresowań lub też np. za częściowym sfinansowaniem 
przez rodziców. Przygotujemy kilka koncepcji pod względem ilości godzin i kosztów z tym 
związanych, a radni podejmą stosowną decyzję.  
 Jeżeli chodzi o dodatkowe punkty świetlne, to projektant, który ma się tym zająć chce się 
spotkać z przedstawicielami Gminy i wtedy uzgodnimy warunki i szczegóły tego przedsięwzięcia.  
W. POPIOŁEK powiedział, że nie ma problemów w kontaktach z młodzieżą dotyczących edukacji 
ekologicznej, problem stanowią dorośli. Niestety jeżeli wszyscy nie będziemy tego pilnować  
i zwracać uwagi na to, co robimy z odpadami, to wszędzie będzie bałagan. Zwrócił uwagę na to,  
że Gmina zapłaci Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej (PGKiM)  
w Krotoszynie  13.000 zł na rok za segregację odpadów. Koszty te wynikają z tego, że mieszkańcy 
gminy wrzucają do pojemników inne odpady niż powinni.  
 Powiedział, że zgłosi problem zerwanej nawierzchni drogi w Wyganowie dyrektorowi 
Jelinowskiemu, ale skoro jest to skrzyżowanie drogi krajowej z powiatową, to najprawdopodobniej 
naprawą musi się zająć krajowa dyrekcja dróg.  
 Co do budowy dróg powiatowych, to najdalej posunięta jest sprawa drogi  
w Rzemiechowie. Powiatowy Zarząd Dróg aplikuje w tym roku 19 wniosków o środki unijne,  
z których 3 wnioski dotyczą dróg z gminy Kobylin, a mianowicie drogi w Rzemiechowie  
i Rębiechowie oraz ulicy Berdychowskiej w Kobylinie. Dodał też , że wkrótce Powiatowy Zarząd 
Dróg rozpocznie rozbudowę drogi w Zalesiu Małym.  
M. KUCHARCZYK wyraziła swoje niezadowolenie względem tego, że na pierwszy plan wysunęła 
się budowa drogi w Rzemiechowie. Podkreśliła, że w Rzemiechowie jest droga brukowana,  
a w Rębiechowie bardzo piaszczysta. Zapytała też Burmistrza, czy wie już jakie wsie będą brane 
pod uwagę w związku z aplikacją wniosków do programu odnowy wsi.  
W. POPIOŁEK wyjaśnił, że nie chciał wyróżniać żadnej miejscowości. Wszystkie wnioski złożone 
przez Powiatowy Zarząd Dróg traktowane są równo, a kolejność realizacji zadań zależeć będzie  
od kolejności przyznanych środków. 
BURMISTRZ wyjaśnił, że na podstawie wszystkich zgłoszeń złożonych przez sołtysów 
pracownicy Urzędu przygotują propozycje kilku projektów i przedłożą je radnym. To radni wybiorą 
projekty, które złożymy w Urzędzie Marszałkowskim.  
B. GOŚCINIAK nawiązała do tematu wprowadzenia nauki drugiego języka w szkołach. 
Największym problemem jest brak nauczycieli. W kobylińskim gimnazjum języka angielskiego 
uczy nauczyciel – emeryt. Dodała, że ministerstwo przyznało nawet szkołom środki finansowe  
na nauką języka obcego w klasach pierwszych, ale szkoły nie skorzystały z tego, gdyż brakuje  
im nauczycieli. 
M. DYMARSKI poprosił, żeby powiadamiać sołtysów o terminie naprawy nawierzchni dróg  
w danej wsi.  
J. RATAJCZAK poprosił o to, żeby zwrócić uwagę pracownikom PGKiM, którzy opróżniają 
pojemniki na odpady, ponieważ często robią to niechlujnie i zostawiają śmieci wokół pojemników. 
P. CHLEBOWSKI zwrócił się z prośbą do Kierownika Posterunku Policji, żeby policjanci  
też zwracali uwagę na ludzi, którzy zatrzymują się przy drogach, głównie w lesie i wyrzucają worki 
ze śmieciami. 
BURMISTRZ zaproponował termin spotkania z sołtysami na dzień 10 kwietnia o godz. 1000 w sali 
Klubu Seniora. Celem spotkania jest podsumowanie wyborów sołeckich i omówienie zasad 
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funkcjonowania sołectw. Poinformował też zebranych, że w przyszłym tygodniu ogłosi w formie 
zarządzenia termin wyborów sołtysa wsi Nepomucenów.  
W. POPIOŁEK poinformował zebranych, że tydzień temu ukazało się rozporządzenie w sprawie 
dopłat do materiału siewnego. Z wnioskiem o dopłaty można występować do Agencji Rynku 
Rolnego w Poznaniu. Dokładne informacje na ten temat oraz wzory wniosków dostępne są  
na stronie internetowej Agencji. Dopłaty, o których mowa można ptrzymać także z tytułu klęski 
suszy. Przez 3 lata od wejścia w życie rozporządzenia każdy rolnik może skorzystać  
z dofinansowania o wartości do 3.000 euro. Załącznikiem do wniosku m.in. musi być faktura  
i kartka z opakowania materiałów siewnych. Termin składania wniosków upływa prawdopodobnie 
z końcem czerwca br.  
L. TORCZYŃSKI zapytał, dlaczego dopiero teraz jest o tym mowa, skoro rolnicy już dawno kupili 
materiał siewny. 
W. POPIOŁEK powiedział, że jeżeli ktoś kupił materiał kwalifikowany, bo tylko do takiego są 
dopłaty, to powinien mieć fakturę i zostawić sobie karteczki z opakowań. Średnia wartość dopłaty, 
to 50 zł na 1 hektar. 
P. CHLEBOWSKI dodał, że to Unia Europejska nie chciała  się zgodzić na przyznanie środków  
na te dopłaty i dlatego rozporządzenie ukazało się dopiero teraz.   
 
Ad. 13. 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 1935. 
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